
Nyhedsbrev januar 2025 

Unioo 
Som vi alle sikkert har opdaget har Unioo sendt en 

opkrævning på kontingentet til grundejerforeningen. 

Men det gav desværre et frygteligt roderi og 

bekymring. 

Desværre var alle i bestyrelsen ikke blevet opdateret 

på hvad det var, og det var selvfølgelig en fejl fra 

vores side, det undskylder vi meget. For der skulle 

selvfølgelig have været sendt en skrivelse ud, som 

forklarede at Unioo er Middelfart Sparekasses (vores 

bank) system til opkrævning af vores kontingent. Det 

vil være en kæmpe hjælp for kassereren.  

Her er en lille vejledning:  

Gå ind på siden og skriv jeres: 

mail adr. og find selv på en kode, som I også skriver ind, (gem koden) og  

gå længere ned på siden, hvor der står log ind.  

Der skal I tilføje jeres betalingskort, så bliver kontingentet trukket.  

I øjeblikket er der 44, som er helt færdige og har leveret alle svar. 66 personer har ikke klaret alle 

spørgsmål endnu. Ofte er det betalingskortet, der ikke er indført. 

De af jer, der ikke er helt trygge ved systemer, forhåbentlig ikke mange, kan betale som I plejer.  

Ved tvivl, er I velkommen til at kontakte kassereren Verner Rodenberg på rodenberg@rnet.dk  

 

Opdatering af medlemsliste: 

Vi har en fornemmelse af, at foreningen ikke er 

helt opdateret med hensyn til jeres adr., tlf. og 

mail adr. Rigtigt mange er flyttet. Mange har 

slettet deres fastnets tlf, og vi har måske ikke 

jeres mobil nr. Nogen har overgivet 

sommerhuset til børnene. 

Derfor vil vi rigtigt gerne have det hele 

opdateret. 

Så send venligst svar på denne mail hurtigst 

muligt, grondal.grundejer@gmail.com  hvor I 

oplyser: 

Sommerhusejerens navn: fornavn - efternavn 

Sommerhus adr.: vejnavn - nr. 

Helårs adr.: vejnavn - nr. - postnr. - by 

Mobil nr.: 

Mail adr.: 

 

Generalforsamlingen afholdes d. 17. april i Golfklubben kl. 11  

Herom senere. 

mailto:rodenberg@rnet.dk
mailto:grondal.grundejer@gmail.com


Hjemmeside:  

Som flere sikkert har opdaget, så er vores hjemmeside under 

ombygning. Så den bliver pt. ikke opdateret  

 

 

Flere har efterlyst hvem der egentlig sidder i bestyrelsen, så jeg gentager lige, hvad vi sendte ud 

med nyhedsbrevet i juni 2024 

Birthe:   Formand, møder med kommunen  

Verner:   Næstformand, Kasserer, medlemsliste, vinteropsyn  
Kirsten:   Hjemmeside, Invasive arter, Kaninregulering  

Peer:   Veje  

Lone:  Grøfter, Nyhedsbreve, sekretær, Facebook, møder med 

kommunen 

Kaninregulering: 
 

Der er ikke mange kaniner i år. Faktisk kun på Vesterengen, 

Kallesbjergvej og Søren Sørensensdal 

Derfor besluttede vi, at der kun skulle reguleres på disse 

veje. Da det var så få regnede vi med at vi godt kunne 

sende jeres tilsagn fra sidste år (hvor I faktisk gav tilsagn til 

5 år). Men Jagtforeningen vil gerne have, at vi får tilsagn 

hvert år, så det gør vi igen fra næste år. 

 
 
Nordby Renovations opslag 

 
Nordby Renovation 

En lille hilsen fra din skraldemand 
Fra uge 6 bliver dit rest- og bioaffald hentet på samme 
tid. 
Vi har lavet nye ruter, så vi kun kommer på din 
adresse én gang hver 14. dag. Nogle vil opleve at få en 
ny tømmedag, andre ikke. Vi ved godt det vil skabe 
forvirring i starten så, hvis I oplever, at spanden bliver 
fuld i løbet af uge 6 og 7, så ring eller skriv os en mail, 
så løser vi det. Tag også endelig fat i os, hvis I har 
andre spørgsmål til de nye ruter, eller gå via 
kommunens hjemmeside ind på Affald Online for at 
se, hvornår dine spande bliver tømt.  

Og tak fordi du hjælper ved at sætte spanden frem. 

 

Venlig hilsen 
Lone Grand 

Medlem af Grøndal Grundejerforenings bestyrelse 

https://www.facebook.com/Nordbyrenovation?__cft__%5b0%5d=AZVdTsUM4cFOUzC0LvzrE4LCKgDMYP4t2Yj5RW9MNcbRsexcNd_r0iQgOYFfKBYk3-uScVgwhBlGctw_8vI1AZlJ-NU99rANypUKg9QdagkD5e-m0Fb8kyT9lob3PsJrOhNeXW0ztYWdA81Vs1e2FljdxgnwvzOuf-dj6JV_dr8AY6bHT1sL-sAJAqaRhUnQ82U&__tn__=-UC%2CP-R-R

